
Folketingets Sundhedsudvalg har den 3. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 626 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

Spørgsmål nr. 626:

’’Finder ministeren at opdateringen af hygiejnestandarderne er væsentlig og vil
ministeren arbejde for en større udbredelse af disse standarder på alle danske
hospitaler og i almen praksis?”

Svar:
Arbejdet med at opdatere hygiejnestandarderne er vigtigt, fordi det kan være 
med til at sikre, at patienterne udsættes for mindst mulig infektionsrisiko på 
landets sygehuse.

Den Danske Kvalitetsmodel medvirker til at sikre, at der overalt i sygehusvæ-
senet arbejdes med hygiejnen på grundlag af standarder.
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